
BIERSTED SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mandag, den 03.10.22 kl. 17.00 til 19.00 

 

Indlæg til Nyt fra Skolen: Ole 

 

Elevrådsrepræsentanterne inviteres til mødet. 

Afbud: Pia 

 

DAGSORDEN: 
 

Til godkendelse: 

 

1) Mødereferat 01.09.22 (bilag 1) 

 

2) Skolens udviklingsplan 2022-2024 

(bilag 2) 

 

3) Princip for underretning af hjemmene 

om elevernes udbytte af 

undervisningen (bilag 3) 

 

4) Princip for samarbejdet mellem skole 

og hjem, og om skolens og forældrenes 

ansvar i samarbejdet (bilag 4) 

 

5) Princip for fællesarrangementer for 

eleverne i skoletiden, lejrskoleophold, 

udsendelse i praktik m.v. (bilag 5) 

 

6) Forslag fra yngste afdeling om at 

afskaffe køleskabe og anbefale 

køletasker (bilag 6) 

 

7) Trusler og vold – handleplan (bilag 7) 

 

 

Til drøftelse: 

 
Til orientering: 

 

8) Nyt evaluerings- og 

bedømmelsessystem 

 

9) Kick-off mødet vedr. ny 

sammenhængende børne- og 

ungepolitik 

 

10) Meddelelser 

- Personalesituationen 

- Besøg af Børne- og familieudvalget 

den 6. oktober 

 

11) Eventuelt 

 

Næste møde: 8. november 2022 

REFERAT: 

 

Punkt 1: Præsentation af SB for Gustav og 

Anton fra elevrådet. Referat fra 1/9.22 

Godkendt 

 

Punkt 2: Nedslag på de to fokusområder: 

Trivsel – udskolingen 

Faglighed – mellemtrinnet 

Ekstra tiltag: Skole-hjem-samarbejdet. 

God medarbejderinddragelse. ASF arbejder 

på at få et elevråd hos dem. 

Skoleudviklingsplanen sendes efter SB´s 

godkendelse ind til forvaltningen. Til foråret 

evalueres tiltagene. 

 

Punkt 3: Principperne er justeret i forhold til 

skoleudviklingsplanen. Nyt i dette princip er 

meddelelsesbogen og samtaleark forud for 

skole-hjem-samtalen, overgangstest og parat 

til andre uddannelsesaktiviteter. Godkendt. 

 

Punkt 4: Nyt er kontaktbogen er udskiftet med 

beskeder i Aula. Godkendt. 

 

Punkt 5: Nyt er hyttetur for 7. årgang for at 

styrke trivsel. 8. årgang er afsted med 4 

overnatninger i stedet for 3 og med mulighed 

for udlandet – f.eks. Berlin. Der skal tilføjes i 

udviklingsplan og princippet, at hvis klasser 

slås sammen, er der mulighed for en hyttetur 

med 1 overnatning for at styrke trivslen. 

Godkendt med denne tilføjelse. 

 

Punkt 6: Skolen opfordrer eleverne til at 

medbringe en køletaske ud fra de 

begrundelser der er i bilaget. Det vil dog også 

være mulighed for at få madpakken i 

køleskabet. ASF skal have samme 

tilbud/mulighed. 

 

Punkt 7: Praksis har altid været på området, 

nu er det også nedskrevet i princippet. Der 

skal tilføjes vold og/eller trusler i dokumentet 

s. 2. Der blev spurgt ind til omfanget af 

hændelsesregistreringer. 

 

Punkt 8: Gennemgang af overgangstest, 

risikotest samt test af højtbegavede elever. 

 

Punkt 9: Det var 3 gode oplæg. Forvaltningen 

går nu i gang med at lave et oplæg til en 

børne- ungepolitik, som kommer til høring i 

foråret. 

 



Punkt 10: BFU besøger skolen den 6/10.22. 

Der er oplæg om ASF-afdelingen, læsning og 

Samarbejdsaftalen med fødeskolerne. 

 

Personalesituationen: Både pædagog og lærer 

sprang fra de faste stillinger. Der er ansat 

igen. Hvad kan vi gøre for at undgå dette? 

- Profilere os bedre til samtalerne 

- Sætte vores mindre skole mere i 

spil, da ansøgerne søger, fordi det 

tiltrækker dem 

- Overveje afholdelse af samtalerne. 

Er det en fysiklærer, så hold 

samtalen i fysiklokalet. Er det SFO, 

så hold samtalen i SFO-området. 

- Fortæl om mentorordningen og 1 

mindre lektion som nyansat, lave 

god introduktion og opfølgning. 

- Kan man få den afgående 

medarbejder til at være en del af at 

skrive stillingsopslaget. 

 

Punkt 11: Der opleves lys på skolen om 

aftenen og natten. Pedellen er i gang med at 

tjekke følerne. Der er også brugere om 

aftenen – folkedans og musik. 

Færdslen på Nødgårdsvej er stadig kaotisk, 

hvad kan gøres? Forslag om skiltning ”Ingen 

standsning i begge sider af vejen”. Ledelsen 

undersøger, om det er muligt. 

 


